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SKOLE OG FRITIDSLIV 

 

 

MØDE I: Skolebestyrelsen på Skottegårdsskolen DATO: 06012025 

MØDESTED: Personalerummet KLOKKEN: 17-19 

EMNE: Skolebestyrelsesmøde SAGSNR.: 85.02.01-P23-23-543631 

DELTAGERE: 

Gitte Asmussen, Karin Rahbek, Peter Andreas 

Moesgaard, Enver Loki, Daniel Bringmann, 

Jannie Jensen, Daniel Køhler Christensen, 

Mads Obel, Freddy Palner Paungreen, Annette 

Betak, Kristian Østergaard, Thilde Nøhr Jensen, 

Jeanette Lund 

 

AFBUD: Imran og Emma  

MØDENR.:  1 2025  

   

 

1. Godkendelse af referat: 

Referat fra skolebestyrelsesmøde nr. 10 godkendt 

 

2. Godkendelse af dagsorden:  

Godkendt 

 

3. Temadrøftelse: 

 Princip for kommunikation 

 

De forældrevalgte har udarbejdet et princip, hvor ny skabelon er anvendt. Princippet lægger sig op ad det 

eksisterende. Oplægget vil blive rundsendt senere, nye afsnit er markeret med rødt  

 

Drøftelse af forskellen på retningslinjer og principper. Principper er retningsanvisende og afspejler 

skolens værdier. 

 

Hvad skal der kommunikeres om, hvornår og hvordan (indhold og form). Er der mulighed for at fastslå et 

princip for et mindsteniveau for kommunikation? 

 

Det kan give mening at tænke de to principper sammen (kommunikationsprincip og 

konflikthåndteringsprincip) 

Aftale: Oplægget omsendes, alle kigger på det + konfliktløsningsprincip. Beslutningspunkt næste gang. 

 

 

 Autens: 

Plan for renovering og forbedring (Rapport udsendt i link til seneste møde). Link til rapport er ikke 

længere aktivt. GA sender det ud som pdf. 

Vi har lavet en vurdering: godt for mange >< godt for få og nemt at implementere >< svært at 

implementere 

 

I den lille gård får vi nyt boldbur, vi får gynger med underlag. Det trak ud, da vi afventede 

miljøgodkendelse. Per har godkendt betaling på trods af manglende miljøgodkendelse på underlaget.  

Referat 
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De resterende penge i skolemoderniseringspuljen er blevet anvendt på at imødekomme Autens-

anbefalingerne i forhold til lydisolering og forgrønnelse af lokale 48. 

Elevrådet skal inddrages i, hvordan lokale 48 skal anvendes og af hvem. Lekolar-konsulent kommer 

mandag den 13.januar, hvor de præsenterer et oplæg til indretning af rummet. 

 

Der er en plan for indsatserne: Vi regner med at fortsætte med Autens´ anbefalinger. Først lokale 48, 

så foyer. Hvis der bliver råd og mulighed, vil vi lave prøvehandling med klasselokaler. 

 

I begyndelsen af det nye år meldes de nye puljer ud.  

 

Salling Group har givet fondsmidler til Tårnbygård og Amager Privat. Næste frist for ansøgning er den 

1.januar 2025. Link til ansøgningsmuligheder: Ansøgning 

 

 

 

 Årshjul: Skal der rettes til, tilføjes, m.m.? 

GA gensender årshjul. 

Næste gang 

Februar: Regnskab 2024 og Budget 2025 og skoleårets planlægning. 

 

4. Elevrådet:  

 Ingen elevrepræsentanter til stede. 

 
5. Beslutning: 

 Princip for kontaktforældre (bilag fra seneste møde) 

 

Det besluttes,  

o Kommentarer og rettelser tilføjes princippet  

o Kontaktforældre skal have mulighed for at komme med indspark (møde med kontaktforældre) 

o Princippet besluttet 

 

 Princip for arbejdet med trivselsundersøgelsen (bilag fra seneste møde) 

 

Princippet besluttes med flg. tilføjelser:  

o målsætning om at vi hvert år stræber efter at være bedre end forrige år 

o handleplanerne skal være tilgængelige for forældrene 

 
6. Meddelelser: 

- Ledelsen: 

o 9. årgang er til terminsprøver. De fandt ud af, hvordan man skal agere efter lidt anvisninger. 

Ugen op til jul overværede GA projektopgave – det var interessant.  

o Næste uge skal 8. klasse til terminsprøve. 

o Der har været travlhed i december. 

o Vi har mange stillingsopslag pt. ekstra ressource til modtageklasserne (tidsbegrænset), lærer 

i M2, støttepersoner (tidsbegrænset), børnehaveklasseassistent (tidsbegrænset) samt leder 

af teknisk service  

o Der er lavet en BDO. MED-udvalget mødes på fredag for at knytte kommentarer dertil   

o SFO har haft tre opsigelser, men har allerede besat de to af stillingerne igen 

 

https://www.sallingfondene.dk/ansoening
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- Medarbejdere 

o Der er ved at blive lydisoleret i SFO 

 

- Forældre 

o Ønsker mere belysning langs bygningen ind mod lille skolegård (halvtag).  

o Der mangler grusning i skolegårdene på grund af vejrlig 

o Fejemaskine? 

o Toiletterne er uhumske 

o Ønsker opdatering i forhold til 9.klassernes sidste skoledag. Beslutningen er endnu ikke taget 

og meldt ud 

o Datoer for skolefesterne? Meldes ud næste møde 

 

 

7. Eventuelt: 

a. KØ sender det fælles svar fra skolebestyrelsesformændene til det politiske niveau vedrørende 

bekymring for luftpartikelmåling til skolebestyrelsen.  

b.  

 

AB: Nyttejobs kan også være rengøring 

 

8. Punkter til næste møde: 

 

Budget  

Skoleårets planlægning 

 

Nikoline: skal opdatere listerne, således at Jeanette kommer på samtlige skolebestyrelseslister, 

dagsordener mv. Mads skal fjernes. KR skal på. Enver skal også på. Husk at lægge referatet fra SB op på 

hjemmesiden. 

 

 

 

 


